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Vlak. Het Prinses Beatrixpark is vooral vlak. Daarin onderscheidt het zich 
van veel andere parken van die omvang. Park Kethel is ook vlak, maar 
dat is een landschapspark dat in weilandsfeer moest blijven. 
 

 
Het Beatrixpark is lekkerder gaan ruiken. (Foto: PAUL MEULDIJK) 

 

Door Kor Kegel 

Toen zeventig jaar geleden werd begonnen met de aanleg van het Prinses 
Beatrixpark, voorzag de gemeente een grootschalige stadsuitbreiding. De duizenden 
nieuwe inwoners moesten de ruimte krijgen voor recreatie. Dat je in Midden-
Delfland uren kon fietsen en wandelen, was toen nog niet zo ‘ontdekt’ – want wie 
ging er nu langs oude boerderijen recreëren? 

Er waren nog niet de ruimte voet- en fietspaden van tegenwoordig en winkels met 
streekproducten had je er ook nog niet. Dat is in het hele gebied tussen Maasland, De 
Lier, Delft en Overschie pas later ontstaan onder druk van de omringende 
verstedelijking. Midden-Delfland was wel authentiek, maar tamelijk saai. 



Dus was er een robuust stadspark nodig voor al die nieuwe Schiedammers. Het 
Beatrixpark. Ook een beetje saai, niet met spannende doorkijkjes en 
niveauverschillen, maar wat is het voor het Schiedam van nu belangrijk dat in 1952 
met de aanleg begonnen werd. Het Beatrixpark met de Poldervaart is essentieel in de 
Groene Long van Schiedam, die zich uitstrekt van de Maasboulevard tot in Midden-
Delfland. Er is in recente tijden door een enkele politieke partij overwogen of er 
woningbouw aan de randen van het Beatrixpark kon komen en of er een weg kon 
worden aangelegd langs sportpark Thurlede, maar het gezond verstand overheerst 
en heeft geleid tot een nieuw beheerplan. Het Beatrixpark moeten we koesteren, ook 
al is het Julianapark door zijn inrichting aantrekkelijker en ook al is het Strickledepark 
boeiender met de oude begraafplaats en de beschuttende wand van de 
Vlaardingerdijk. 

Dag van het Park 

Het beheerplan voor het Beatrixpark is af, meldde de gemeente Schiedam in de 
aankondiging dat het Beatrixpark speciale aandacht zou krijgen op de Dag van het 
Park afgelopen zondag. Tien jaar geleden werd begonnen met een grondige 
opknapbeurt en veel belangstellenden konden tijdens de excursies constateren wat 
er allemaal verbeterd is. Voor de jeugd zette Pientere Piet een speurtocht uit in de 
heemtuin en bij de bijenstal waren de imkers actief met hun honingbijen en wilde 
bijen. Kinderboerderij ’t Hoefblad en speeltuin Fort Drakensteijn werden eveneens 
goed bezocht. 

Kruidentuin 

Maar de belangrijkste aanwinst is de kruidentuin. Tussen de kinderboerderij en de 
heemtuin hebben tientallen soorten kruiden echt de ruimte gekregen, dankzij 
vrijwilligers die er zondag een extra werkmiddag hielden. Een kruidentuin is niet 
alleen educatief, maar het ruikt er lekker en is een lust voor het oog. Je leert er het 
onderscheid tussen de verschillende soorten kruiden, die alle hun eigen geurtje 
hebben. Als je goed ruikt, krijg je al een idee welke kruiden er lekker zijn in soep of bij 
een pastagerecht. Het leuke is dat je van de kruiden nog mag plukken ook. Je hebt er 
niet veel van nodig, anders gaat het de maaltijd overheersen, en omdat kruiden de 
neiging hebben om snel te groeien, kun je elke week wel een keertje komen plukken. 

De kruidentuin van het Prinses Beatrixpark is een aanwinst. Hij maakt het park 
aantrekkelijker. Je kunt het enigszins vergelijken met de Maastuin op de 
Maasboulevard. Onlangs werd ernaast de natuurspeeltuin De Gorzen geopend. De 
Maastuin is een gevarieerde moestuin, tevens een pluktuin. Het zijn juweeltjes in het 
openbaar groen van de stad Schiedam. 

Met de taakstelling om nog massaal woningen te bouwen moet de gemeente 
Schiedam niet vergeten om overal groenimpulsen te geven. Want hoe belangrijk het 
Prinses Beatrixpark ook is, we hebben er niet genoeg aan. 
 


